
 

Protokoll för styrelsemöte i Svensk Barnkardiologisk Förening 

Tisdag 15 februari 2022  

Närvarande: Närvarande: Maria Sjöborg Alpman, Jan Bergils, Annika Öhman, Ida Jeremiasen 

och Jenny Alenius Dahlqvist. 

 

§1. Mötets öppnandes av Maria Sjöborg Alpman 

§2. Dagordning godkändes 

§3. Föregående protokoll godkändes 

§4. Rapport om föreningens ekonomi: bordlägges till nästa möte 

§5. Hemsidan; ”Tylösandskursen” fd ”Båsenbergakursen” kommer att annonseras. Blänkare 

angående Regiondagarna ligger ute. 

§6. Årsmöte: Verksamhetsberättelse och Dagordning finns. En punkt rör Bas/ gren/ tilläggs-
specialitet: Jenny Alenius Dahlqvist föredrar. Synpunkt till valberedningen: en ytterligare 
person till styrelsen är ett önskemål. Maria Sjöborg Alpman har nu varit föreningens 
ordförande i tre år. Tidigare praxis är att man bytt positioner i styrelsen vart annat år. 
Styrelsen har, bl.a. p.g.a. all turbulens relaterat till den pågående Pandemin valt att inte byta 
positioner. 

§7. Regiondagarna planeras i Göteborg 7-8/4 2022. Programmet är klart, och inbjudan 
kommer. 

§8. Utbildning Kurser: 

• Kurser i Barnkardiologi i Falun, Tylösand har annonserats. 

• Annika Öhman informerar: VGR tecknar ramavtal för SK-kurs. Socialstyrelsen gör avrop 
om kurs och vänder sig till dem som tecknat ramavtal. Göteborg planerar att hålla SK 
kurs i Barnkardiologi 2025  

• 2024 hålls ingen SK kurs i Barnkardiologi. 

• SK kurs i Fosterkardiologi hölls 2021 och underlaget gör att det är rimligt att hålla var 
tredje år 

• Lund söker för SK kurs 2023 



§9. Kardiovaskulära vårmötet: Abstractbedömning har gjorts. Inför nästa år är det viktigt med 
tydlighet om vår syn på insatsens omfattning: Vårt erbjudande är att bedöma abstract inom 
området Barnkardiologi. 

§10. Information om SWEDCON: Finansiering av Swedcon, ansöker via SKR. 

§11. BLF: delföreningsmötet 30/3 Jenny Alenius Dahlqvist deltar för föreningens räkning.  

§12. Nya medlemmar Karin Lundberg Linköping antas som medlem i Svensk Barnkardiologisk 

förening. 

§13. Övriga frågor: arbetsdag. 6/4 föreslås som datum, definitivt får datum spikas via mail 
Nationella uppföljningsprogrammet kommer att revideras. 

§14 Nästa styrelsemöte 14/3 16.00 

§15. Mötets avslutades av Maria Sjöborg-Alpman 

 

För styrelsen, Jenny Alenius Dahlqvist, sekreterare 


